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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 27. 01. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  08.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     12.00 h  
   
Prítomní:            29 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: Róbert Frimmel 
   Ing. Štefan Škríp 
    
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Lenka Pánisová – vedúca org. a pers. oddelenia 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ  
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 
   Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru    

Ing. Viola Čmiková – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                             
   Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci oddelenia ÚP, ŽP a RR 
Ing. Ján Ďuračka – vedúci oddelenia pre strategický rozvoj mesta 
Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdel. 

                               Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Ing. Soňa Tencerová – zástupkyňa spol. UNIPA, spol. s r. o. 

Ing. arch. Milan Chmura – konateľ Prievidza Invest, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva v  Prievidzi (ďalej len MsZ) všetkých prítomných poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  
televízie, hostí a občanov.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 27 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Eva 

Tomanová a za overovateľov zápisnice z MsZ menoval Mgr. Ľubomíra Vidu a Jozefa Kršku.  
 

Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
MUDr. Gabriel Šimko, MPH - predseda,  
Vladimír Revický – člen,  
MUDr. Silvia Hrnková – členka.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 1/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  

Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyzval poslancov MsZ a zamestnancov 
MsÚ na doplnenie programu. 
Ing. Milan Dérer, zástupca primátora  mesta, doplnil bod do bodu ,,Rôzne“ a to:  
Poslanecký návrh na delegovanie dvoch členov Mestskej školskej rady z radov poslancov  
MsZ. 
 
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi: 
1. O t v o r e n i e  
2. Návrh internej smernice č. 39 – Pravidlá pre započítavanie nákladov vynaložených na 

zhodnotenie  majetku mesta Prievidza 
3. Zmluva o postúpení práv a povinností mesta Prievidza ako investora 
4. Informácia o pripravovaných projektoch  
5. Požiadavka na dofinancovanie rozpočtu roku 2009 za oblasť základného školstva 
6. Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
7. Žiadosti o majetkoprávne vyporiadanie a zriadenie vecného bremena 
8. R ô z n e 
9. D i s k u s i a     p r e     o b č a n o v  
10. I n t e r p e l á c i e     p o s l a n c o v  
11. Z á v e r 
 
 
P r o g r a m   bodu č. 8 –  „   R ô z n e   “ 
1. Návrh voľby hlavného kontrolóra mesta Prievidza 
2. Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi  
3. Žiadosť Miloša Ertla – Medovnikárstvo  o obnovenie zmluvy na predaj medovníkov  na 

Námestí slobody v Prievidzi 
4. Návrh Doplnku č.4 k Poriadku odmeňovania zamestnancov mesta Prievidza 
5. Zásady podpory športu, telovýchovy a turistiky v meste Prievidza pre rok 2009 
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6.   Návrh na delegovanie dvoch členov Mestskej školskej rady z radov poslancov MsZ  
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 2/09, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   
 
 

- k bodu 1 - 
Návrh internej smernice č. 39 – Pravidlá pre započítavanie nákladov vynaložených  

na zhodnotenie  majetku mesta Prievidza 
 

 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a územného plánu, uviedol, že 
touto smernicou sa upravujú pravidlá pre technické zhodnotenie majetku mesta Prievidza 
nájomcom v prenajatom nebytovom priestore alebo nehnuteľnosti, ktorý je majetkom mesta. 
Ďalej uviedol, že smernica je rozdelená na 4 hlavné časti a to: Účel, Spôsoby vyporiadania 
nákladov na zmenu veci alebo za technické zhodnotenie hradené nájomcom, Dokladovanie 
investícií, Rôzne. Následne informoval o pripomienkach komisií MsZ k IS a dodal, že 
pripomienky budú zapracované do úplného znenia smernice. 
 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a dodala, že na sedení 
poslancov hovorila aj o inej možnosti, aby sa mesto nezaťažovalo, a to tak, že by si 
prenajímateľ dal zhodnotenie majetku mesta do nákladov. Nájom sa platí, ale všetky opravy 
idú cez odpisy. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že táto alternatíva je v poriadku, 
pokiaľ nájom trvá počas celej doby odpisu, ale čo v prípade, ak by bol prenájom predčasne 
ukončený napr. dohodou. Nevie si celkom predstaviť riešenie v takýchto prípadoch. Helena 
Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala, že všetko sa bude dať ošetriť v rámci nájomnej 
zmluvy, ale je potrebné na to myslieť ešte pred podpísaním zmluvy. 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, informovala, že sa nemôže vyjadriť k tejto 
problematike, nakoľko k odpisom sa vyjadruje aj  zákon o dani z príjmov. Následne požiadala 
o čas na prešetrenie a prípadne by sa k internej smernici prijal doplnok k IS s upresnením 
pravidiel zhodnocovania majetku mesta. Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického 
odboru, dodala, že súhlasí s návrhom Heleny Dadíkovej, poslankyne MsZ, nakoľko v návrhu 
IS je uvedené, že mesto je v prípade zhodnotenia majetku povinné uhradiť zvyšok 
zhodnotenia.  Mgr. Jozef Topoľský, konateľ SMMP, s. r. o., odporučil, aby bol tento materiál 
otvorený a ďalej sa dopĺňal na základe praxe.  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
poznamenal, že berie na vedomie návrh Heleny Dadíkovej, poslankyne MsZ, ale odporúča 
ďalšie prešetrenie Ing. Janou Michaličkovou, hlavnou kontrolórkou mesta, a Ing. Katarínou 
Baškovou, vedúcou ekonomického odboru. 
 MsZ uznesením č. 3/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo internú smernicu č. 39 – 
Pravidlá pre započítanie nákladov vynaložených na zhodnotenie majetku mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 29 poslancov za 
   
 

- k bodu 2 - 
Zmluva o postúpení práv a povinností mesta Prievidza ako investora 

 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a územného plánu, informoval 
o návrhu zmluvy o postúpení práv a povinností mesta Prievidza ako investora - stavebníka 
k časti vodnej stavby „SO 04 - rozšírenie vodovodu a prípojky a SO 05 - kanalizácia 
splašková, dažďová a prípojky“ pre stavbu 3 x 16 bytových jednotiek, komunikácia, 
spevnené plochy a inžinierske siete Prievidza – Zapotôčky“ na Stredoslovenskú vodárenskú  
spoločnosť, a. s., Banská Bystrica. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby 
a územného plánu, tiež predložil návrh na zriadenie vecného bremena k pozemkom v k. ú. 
Prievidza parc. č. 5036/1, parc. č. 5036/12 a parc. č. 5034/9, ktoré sú vo vlastníctve mesta 
Prievidza a na ktorých budú umiestnené zariadenia verejného vodovodu a verejnej 
kanalizácie v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  s povinnosťou povinného 
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z vecného bremena strpieť vstup na pozemky automobilmi, mechanizmami a pešo za 
účelom výkonu prác spojených s výstavbou, prevádzkou, údržbou, odstraňovaním porúch, 
vykonávaním opráv a rekonštrukcií zariadení verejného vodovodu a verejnej kanalizácie 
oprávneným z vecného bremena v prospech   Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a. 
s., Banská Bystrica.  
 MsZ uznesením č. 4/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zmluvu o postúpení 
práv a povinnosti mesta Prievidza ako investora. 
Hlasovanie: 29 poslancov za  
  
 

- k bodu 3 - 
Informácia o pripravovaných projektoch 

 
Mgr. Ivan Benca, referent pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdelávania, 

informoval o šiestich pripravovaných projektoch, a to: 
Národný projekt vyhlásený ÚPSVaR s názvom „Vzdelávanie zamestnancov mesta       
Prievidza“, ktorý je realizovaný mestom Prievidza. Projekt je zameraný na vzdelávanie  
zamestnancov mesta Prievidza. Špecifickým cieľom projektu je preškoliť vybraných 
zamestnancov mesta Prievidza v oblasti práce s výpočtovou technikou a prispieť 
k vytvoreniu podmienok na zvýšenie efektivity a produktivity práce zamestnancov mesta 
Prievidza a zníženie regionálnych disparít v kvalifikačnej štruktúre prostredníctvom 
vzdelávania  a prípravy orientovanej na poskytovanie nových zručností alebo obnovenie, 
doplnenie a rozšírenie pôvodných zručností zamestnancov mesta Prievidza. 

MsZ uznesením č. 5/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 

Projekt s názvom „Modernizáciou výučby ku kvalitnejšiemu vzdelaniu“,  je realizovaný 
III. ZŠ. Ul. Sama Chalupku 312/12, Prievidza. Strategický cieľ projektu je s využitím 
inovatívnych metód a foriem výučby uskutočniť obsahovú prestavbu vzdelávania v ZŠ tak, 
aby škola pripravila žiakov na začlenenie sa do siete škôl. Špecifické ciele projektu sú  
vytvorenie školských vzdelávacích programov vychádzajúci z tradície školy a rešpektujúci 
potreby žiakov školy, rozvíjať kľúčové kompetencie žiakov so zameraním na komunikačnú 
a počítačovú gramotnosť a polytechnickú výchovu, zvyšovať kompetencie pedagógov 
potrebné na aplikáciu edukačného procesu. 
 MsZ uznesením č. 6/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 

Projekt s názvom „Modernými metódami a prostriedkami k inovácii vzdelávacieho 
programu“,  je realizovaný I. ZŠ. Ul. Sama Chalupku 313/14, Prievidza. 
Strategický cieľ projektu je zavádzanie školského vzdelávacieho programu do praxe s cieľom 
skvalitniť výstupy vzdelávania pre potreby trhu práce vo vedomostnej spoločnosti. 
Špecifickým cieľom projektu je vytvoriť  a implementovať školský vzdelávací program 
s dôrazom na inováciu foriem a metód vyučovania, na rozvoj komunikačných zručností 
žiakov v cudzích jazykoch a žiakov s vývinovými poruchami učenia, zvyšovať kompetencie 
učiteľov na zavádzanie inovatívnych foriem práce a didaktických prostriedkov s dôrazom na 
používanie informačno – komunikačných  technológií a na prácu so začlenenými žiakmi. 
 MsZ uznesením č. 7/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 

Projekt s názvom „S moderným vzdelávaním do perspektívnej budúcnosti“,  je 
realizovaný  ZŠ. Ul. J. P. Šafárika 3, Prievidza. Strategický cieľ projektu je implementácia 
školského vzdelávacieho programu netradičnými metódami vyučovania so zreteľom pripraviť 
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žiakov pre aktuálne a perspektívne potreby spoločnosti. Špecifické ciele projektu sú podpora 
navrhovania a zavádzania netradičných foriem vyučovania, inovácia didaktických 
prostriedkov, učebných a metodických materiálov, orientovať prípravu a ďalšie vzdelávanie 
pedagogických zamestnancov na získavanie a rozvoj kompetencií potrebných na premenu 
tradičnej školy na modernú. 
 MsZ uznesením č. 8/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Projekt s názvom „Modernizácia vzdelávania prostredníctvom inovačných výučbových 
materiálov s využitím IKT“,  je realizovaný  ZŠ, Malonecpalská ul. 206/37, Prievidza. 
Strategický cieľ projektu je zvýšiť kvalitu vzdelávania uskutočnením obsahovej prestavby 
s využitím inovovaných metód a foriem výučby a pripraviť žiaka pre potreby vedomostnej 
spoločnosti. Špecifické ciele projektu sú tvorba školského vzdelávacieho programu, 
zvyšovanie kompetencií učiteľov na zavádzanie inovačných metód do vyučovania, 
zvyšovanie kľúčových kompetencií a zručností žiakov. 
 MsZ uznesením č. 9/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 

Projekt s názvom „ Rozvíjame ducha jazykom, telo športom, rozumieme počítačom“,  
je realizovaný  ZŠ, Ul. energetikov  242/39, Prievidza. Strategický cieľ projektu je zaviesť 
inovatívne metódy a formy vyučovania, tým uskutočniť obsahovú prestavbu vzdelávania 
a vytvoriť rozvojový program v súlade s potrebami školy. Špecifické ciele projektu sú tvorba 
školského vzdelávacieho programu, zdokonaľovanie kompetencií pedagogických 
pracovníkov, zefektívnenie edukačného procesu, osvojovanie znalostí, zručností žiakov 
a využívanie diagnostických nástrojov.   
 MsZ uznesením č. 10/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu 
a jeho kofinancovanie. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 4 - 
Požiadavka na dofinancovanie rozpočtu roku 2009 za oblasť základného školstva 

 
 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že požiadavka odboru školstva 
na dofinancovanie je predkladaná z dôvodu zabezpečenia chodu schválenej siete škôl 
a školských zariadení tak, aby sa mohli zabezpečiť skutočne objektívne a nevyhnutné 
prevádzkové nároky financované z podielových daní v oblasti originálnych kompetencií 
(školský zákon o počte detí žiakov v triedach, nadväzne počet pedagogických 
a nepedagogických pracovníkov, platové nároky v zmysle platného zákona, uzatvorené 
zmluvy s dodávateľmi energií a pod.). Odbor školstva, v zmysle vyššie uvedeného, žiada  
zabezpečiť nutný chod základného školstva v našom meste a preto dofinancovať - navýšiť  
rozpočet  na  rok  2009  v  sume  o 368 353 € / 11 097 tis. Sk, aby sa mohli zabezpečiť 
nevyhnutné požiadavky. Ak nebude možné uplatniť naše minimálne a zákonom stanovené 
požiadavky komplexne v I. úprave rozpočtu,  odbor školstva navrhuje realizovať úpravy 
v priebehu roka 2009 vzhľadom na tvorbu zdrojov. 
 MsZ uznesením č. 11/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo dofinancovanie 
potrieb základného školstva v roku 2009 v rámci úprav rozpočtu mesta Prievidza. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
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- k bodu 5 - 
Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o žiadostiach 
týkajúcich sa odpredajov nehnuteľností, a to: 
 
Žiadosť majiteľov garáži Pod skalou, v zastúpení Martou Kuchárikovou, bytom Prievidza, 
Nábr. sv. Cyrila č. 45/1, o kúpu pozemkov v k. ú. Prievidza,  parc. č. 3499/36 až 3499/50, za 
účelom majetkovoprávneho vyporiadania pozemkov pod garážami v ich vlastníctve. 
 MsZ uznesením č. 12/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo odpredaj pozemkov 
pod stavbami garáži v k. ú. Prievidza, parc. č. 3499/36 až 3499/50, v celkovej výmere 287 
m2, za účelom majetkoprávneho vyporiadania pozemkov pod garážami za cenu 12 € / m2   

(361,50 Sk / m2).  
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Mária Ledeckého, bytom Prievidza, Garbiarska ul. č. 27, o kúpu nehnuteľností v k. ú. 
Prievidza,  a to areálu bývalej materskej školy na Nedožerskej ceste, budovy súp. č. 30192 
na parc. č. 6577/3 a pozemku parc. č. 6577/3 približne vo výmere 5000 m2, za účelom 
rekonštrukcie so zámerom výstavby bytov a gastro zariadenia.  
 MsZ uznesením č. 13/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Mariána 
Ledeckého. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 25 poslancov proti 
 
Žiadosť Mgr. Jaroslava Konoradského, bytom Prievidza, Ul. energetikov č. 17/13, o kúpu 
časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 4861/1 vo výmere približne 400 m2, za účelom 
vybudovania parkovacích miest a schodiska k polyfunkčnému objektu na parc. č. 4861/3. 
 MsZ uznesením č. 14/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Mgr. 
Jaroslava Konoradského. 
Hlasovanie: 26 poslancov proti 

 
Žiadosť Svetlany Homolovej, bytom Prievidza, Ul. Ľ. Ondrejova č. 843/4, o kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5009/1 vo výmere približne 20 m2, za účelom výstavby 
objektu na zriadenie maloobchodnej predajne na predaj novín, časopisov a doplnkového 
tovaru. 
 MsZ uznesením č. 15/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, neschválilo žiadosť Svetlany 
Homolovej. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 25 poslancov proti 
 
Žiadosť PaedDr. Sylvie Maliarikovej, bytom Prievidza, Makovického ul. č. 4/11, o zrušenie 
predkupného práva na pozemok v k. ú. Prievidza, parc. č. 3081/4 vo výmere 360 m2, ktorý 
nadobudla od mesta Kúpnou zmluvou č. 56/98 a Zámennou zmluvou č. 01/04 s tým, že časť 
pozemku ( novovytvorená parc. č. 3081/8 a 3081/9 podľa zamerania GP č. 116/2008) chce 
odpredať Daliborovi Frankovi, bytom  Prievidza,  Makovického 18/7 a zvyšnú časť pozemku 
bude užívať ako záhradku so záhradnou chatkou. 
 MsZ uznesením č. 16/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zrušenie 
predkupného práva na pozemok v k. ú. Prievidza, parc. č. 3081/4 vo výmere 360 m2 pre 
PaedDr. Sylviu Maliarikovú , Prievidza, ktorý nadobudla od mesta Kúpnou zmluvou č. 56/98 
a Zámennou zmluvou č. 01/04. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 

 
Žiadosť   Anny  Čičmancovej, bytom Prievidza, Ul. F. Hečku č. 58, o súhlas  k prevodu 
vlastníctva nehnuteľností v k. ú.  Malá Lehôtka, odkúpených od mesta  Kúpnou zmluvou č. 
86/08, na ktoré je v katastri nehnuteľnosti zapísaná ťarcha - záložné právo v prospech mesta 
Prievidza,  na dcéru Máriu Kopeckú, bytom Prievidza, ul. F. Hečku 56/58 s tým, že prevezme 
všetky záväzky. 
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MsZ uznesením č. 17/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo prevod 
nehnuteľností v k. ú.  Malá Lehôtka, parc. č. 344, 342/4, 342/3, 342/5 a 345/3, odkúpených 
od mesta   Kúpnou  zmluvou  č. 86/08 Annou Čičmancovou, Prievidza na dcéru Máriu 
Kopeckú, Prievidza,  ktorá prevezme všetky záväzky vyplývajúce zo záložného práva. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 

 
Stanovisko Ing. Jozefa Somolániho, bytom Bojnice, Hečkova č.1210/27 k odpredaju 
nehnuteľností, objektu na Ul. M. Hodžu súpisné č. I.750 ( objekt VS 9) s   pozemkom   pod  
objektom a priľahlými pozemkami , v zmysle uznesenia MsZ č. 78/08 zo dňa 25.03. 2008 
a odstúpenie od kúpy uvedených nehnuteľností. 
 MsZ uznesením č. 18/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, zrušilo uznesenie MsZ  č. 
78/08 zo dňa 25.03. 2008. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
   
 

- k bodu 6 - 
Žiadosti o majetkoprávne vyporiadanie a zriadenie vecného bremena 

 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila prítomným dve 
žiadosti o zriadenie vecného bremena a jednu žiadosť o majetkovoprávne vyporiadanie, a to: 
 
Žiadosť Ing. Eduarda Zdziebla, Ul. A. Škarvana  č. 365/4, Prievidza,  nájomcu nehnuteľnosti 
- pozemku  v k. ú. Prievidza  parc. č. 920/12  o zriadenie vecného bremena   s právom 
uloženia inžinierskych sietí – vodovodnej, kanalizačnej a elektrickej prípojky a trvalého 
prístupu k nim za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie k plánovanému polyfunkčnému 
objektu v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť v k. ú. 
Prievidza parc. č. 920/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza.  

MsZ uznesením č. 19/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zriadenie vecného 
bremena s právom uloženia inžinierskych sietí – vodovodnej, kanalizačnej a elektrickej 
prípojky a trvalého prístupu k nim za účelom údržby, opravy a rekonštrukcie k plánovanému 
polyfunkčnému objektu v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom  cez nehnuteľnosť 
v k. ú. Prievidza parc. č. 920/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza,  v prospech vlastníka 
polyfunkčného objektu na parc. č. 920/12. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť o zriadenie vecného bremena práva prechodu po pozemkoch vo vlastníctve mesta 
a vybudovanie prístupovej komunikácie  k pozemkom parc. č. 7079/58 a parc. č. 7079/59 vo 
vlastníctve HBP, a. s. Prievidza. 
 MsZ uznesením č. 20/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zrušenie uznesenia 
MsZ č. 308/08 zo dňa 26.8.2008, zriadenie vecného bremena s právom prechodu po 
pozemkoch vo vlastníctve mesta Prievidza v k.ú. Prievidza parc. č. 5296/1, 5296/2 a po 
dokončení majetkovoprávneho vyporiadania aj na parc. č. 5296/9 v rozsahu podľa 
zamerania geometrickým plánom a s právom prístupu k pozemkom v k. ú. Prievidza parc. č. 
7079/58 a parc. č. 7079/59 v prospech vlastníka týchto pozemkov a vybudovanie prístupovej 
komunikácie po pozemkoch vo vlastníctve mesta Prievidza v k. ú. Prievidza parc. č. 5296/1, 
5296/2 a č. 5296/9 v rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom k pozemkom v  k. ú. 
Prievidza parc. č. 7079/58 a parc. č. 7079/59, ktorú vybuduje HBP, a. s. Prievidza na vlastné 
náklady za podmienok, že HBP, a. s. urobí všetky opatrenia na to, aby zabránil 
znehodnoteniu odstavnej plochy pre autobusy vo vlastníctve mesta, po ktorej bude 
prístupová cesta sčasti vedená a táto plocha bude môcť byť naďalej využívaná na pôvodný 
účel a že vybudovanie prístupovej komunikácie a jej využívanie ako aj využívanie odstavnej 
plochy ako prístupovej komunikácie k pozemkom parc. 7079/58 a 7079/59 nebude brániť 
zámeru mesta vybudovať otvorený viacúčelový športový areál Kopanice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
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Návrh  na doplnenie uznesenia MsZ č. 192/08 zo dňa 27. 5. 2008 v znení uznesenia č. 
369/08 z 28. 10. 2008 o  majetkovoprávne vyporiadanie  spoluvlastníckeho podielu na 
pozemku, časti PK parc. č. 2108 vo výmere 2391 m2 v k. ú. Prievidza podľa aktuálneho listu 
vlastníctva v čase zámeny vo vlastníctve Ing. Martina Juríka,  bytom M. Rázusa 884/44 
Prievidza, po jeho odčlenení, a to zámenou  aj za časť pozemkov parc. č. 3796/4 a parc. č. 
3796/8 vo výmere spolu asi 1000 m2, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza podľa 
zamerania geometrickým plánom s tým, že Ing. Martin Jurík vybuduje na vlastné náklady 
prepojenie chodníka  Za depom a parkovacie plochy pre 7 áut od ulice Kolára s tým, že 
všetky náklady spojené s týmto majetkovoprávnym vyporiadaním znáša Ing. Martin Jurík 
a rozdiel vo výmere zamieňaných pozemkov bude uhradený vo výške 11,62 € (350, - Sk/m2). 

MsZ uznesením č. 21/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo doplnenie uznesenia 
MsZ č. 192/08 zo dňa 27. 5. 2008 v znení uznesenia č. 369/08 z 28. 10. 2008.  
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 8 - 
Diskusia pre občanov 

 
  Do diskusie pre občanov sa  prihlásila občianka mesta Prievidza a poďakovala Ing. 
Jánovi  Bodnárovi, primátorovi mesta, a ďalšiemu sponzorovi za sprostredkovanie 
sociálneho taxíka, nakoľko je to veľmi dobrá a využívaná služba pre občanov mesta. Tiež 
poďakovala Ivete Zimančokovej, ref. sociálneho oddelenia a Andrei Bláhovej, ref. sociálnej 
agendy, za ich prístup a promptné riešenie požiadaviek ohľadom sociálneho taxíka. Uviedla, 
že je veľmi spokojná s prácou zamestnancov MsÚ Prievidza na oddelení komunálneho 
odpadu, miestnych daní, matrika a sociálneho oddelenia a poďakovala všetkým 
zamestnancom na mestskom úrade. Dodala, že nebude len chváliť, ale aj karhať. Na dvore 
bytového domu, v ktorom býva, je starý javor a ten je potrebné spíliť. Odporučila, aby sa 
vykonala obhliadka verejnej zelene mesta a všetky staré stromy by sa vypílili. Informovala 
tiež, že na pošte 3 je prvý schod veľmi vysoký a starší občania i deti majú problém 
s vykročením naň. Ďalej uviedla, že na Ul. Škopca je predajňa vína, ktorej zásobovanie sa 
vykonáva prechodom po zeleni, čím dochádza k jej likvidácii. Tiež sa informovala na to, kto 
schvaľuje povolenia na odpájanie sa od  verejného kúrenia a zaujímala sa o to, čo bude 
s Nemocnicou s poliklinikou v Bojniciach, lebo údajne je vypracovaný plán zatvárania 
nemocníc v okresných mestách, medzi ktorými je ja nemocnica v Bojniciach.  

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, následne odpovedal na  každú otázku, a to: 
- Spilovanie starých konárov – likvidáciu zelene zabezpečuje spoločnosť TEZAS, s. r. o., 
a na základe zmluvy je vypracovaný pasport drevín a stromov v meste Prievidza.  Mesto na 
základe podnetu od občana nemôže hneď reagovať, nakoľko všetko sa musí preveriť 
a o vypílení rozhodne Obvodný úrad životného prostredia. Pokiaľ korene stromu poškodzujú 
svojim rastom plynové či kanalizačné potrubie, mesto strom okamžite vypíli, aby nedošlo 
k havárii na potrubí.     
- Schodisko k pošte 3 – schodisko je možné opraviť na základe vášho podnetu. Je však 
potrebné zistiť či pozemok pod schodiskom je vo vlastníctve mesta Prievidza alebo 
Slovenskej pošty, a. s. Pokiaľ je vo vlastníctve mesta, schodisko bude upravené. Pokiaľ je to 
vlastníctvo pošty, bude pošta vyzvaná k úprave schodiska. 
- odpájanie sa od verejného kúrenia – predsedom predstavenstva PTH, s. r. o., je 
v súčasnosti pán Matulaj. Fyzická a právnická osoba si môže sama zvoliť spôsob 
vykurovania, to umožňuje zákon. Mesto nemôže brániť odpájaniu sa od centrálneho zdroja 
tepla. Pokiaľ sa fyzické a právnické osoby rozhodnú odpojiť, sú povinní komunikovať 
s mestom a PTH, s.  r. o, nakoľko rozvody tepla boli financované z prostriedkov PTH, s. r. o.,  
a túto skutočnosť je potrebné zmluvne zabezpečiť.  
- Zatvorenie Nemocnice s poliklinikou Bojnice – Ing. Ján Bodnár, uviedol, že nezaznamenal, 
že by sa nemocnica v Bojniciach mala zatvárať, je to jediná nemocnica v regióne Hornej 
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Nitry. Stará poliklinika je v súčasnosti už úplne prázdna a je ponúkaná na odpredaj. Budú 
podporované všetky alternatívy na sociálne využitie.  
 
           

- k bodu 7 - 
Rôzne 

 
Bod č. 1 -  Návrh voľby hlavného kontrolóra mesta Prievidza 

Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, informoval o návrhu voľby hlavného 
kontrolóra mesta Prievidza, a uviedol, že v zmysle zákona o obecnom zriadení je hlavný 
kontrolór volený mestským zastupiteľstvom na obdobie 6 rokov a výkon funkcie zaniká 
uplynutím jeho funkčného obdobia. Ing. Jana Michaličková, bola zvolená MsZ v Prievidzi dňa 
31. 03. 2003 tajným hlasovaním za hlavného kontrolóra mesta Prievidza. Funkčné obdobie 
výkonu funkcie hlavnej kontrolórky mesta, Ing. Jany Michaličkovej, začalo plynúť 01. 05. 
2003, t.j. dňom nástupu do práce a zaniká uplynutím funkčného obdobia dňa 01. 05. 2009. Z 
tohto dôvodu predkladá MsZ v Prievidzi návrh voľby hlavného kontrolóra mesta Prievidza. 
Postavenie, predpoklady na výkon funkcie hlavného kontrolóra, jeho voľbu a ostatné 
náležitosti týkajúce sa  hlavného kontrolóra upravuje zákon o obecnom zriadení. Deň 
konania voľby hlavného kontrolóra vyhlasuje MsZ na úradnej tabuli a spôsobom v mieste 
obvyklým najmenej 40 dní pred dňom konania voľby, t.j. od 19. 02. 2009. Voľba sa musí 
vykonať počas posledných 60 dní funkčného obdobia terajšieho hlavného kontrolóra. 
V súlade s uvedeným sa navrhuje vykonať voľbu hlavného kontrolóra v rámci bodu 
rokovania riadneho zasadnutia MsZ v Prievidzi dňa 31. 03. 2009. Kandidáti na funkciu 
hlavného kontrolóra musia odovzdať svoje písomné prihlášky najneskôr 14 dní pred dňom 
konania volieb, t.j. do 17. 03. 2009 do 15.00 hod v podateľni MsÚ v Prievidzi. Súčasťou 
prihlášky musí byť výpis z registra trestov nie starší ako tri mesiace a doklad o vzdelaní. 
Kvalifikačným predpokladom pre výkon funkcie hlavného kontrolóra je ukončené minimálne 
úplné stredné vzdelanie. 
Voľba hlavného kontrolóra môže byť uskutočnená tajným alebo verejným hlasovaním. Na 
zvolenie hlavného kontrolóra je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov 
MsZ.  
 K návrhu voľby hlavného kontrolóra mesta prijalo MsZ uznesenie č. 22/09, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  

 
Bod č. 2 -  Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi 

Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, informoval o potrebe rozšírenia 
organizačnej štruktúry mestského úradu. Ďalej dodal, že mesto Prievidza je zriaďovateľom 8 
ZŠ, 1 CVČ, 1 ZUŠ, 11 MŠ a 10 ŠJ pri MŠ. Zariadenia s právnou subjektivitou si vykonávajú 
personálnu a mzdovú agendu vo svojej pôsobnosti, s tým, že pracovnoprávne a mzdové 
náležitosti vedúcich zamestnancov v pozícii štatutára vykonáva vedúca oddelenia ekonomiky 
a správy na odbore školstva. Personálnu a mzdovú agendu zamestnancov materských škôl 
a školských jedální pri materských školách  vykonáva referentka pre personalistiku a mzdy, 
organizačne začlenená na odbore školstva v oddelení správy a ekonomiky. Spracováva 
personálnu a mzdovú agendu 185 zamestnancov. Na úseku materských škôl a školských 
jedální sa objavuje častá neprítomnosť zamestnancov v práci, ktorú je nevyhnutné riešiť ich 
zastupovaním počas PN, v priebehu roka dochádza  k  platovým úpravám, k legislatívnym 
zmenám v odmeňovaní a ďalším nárazovým prácam ako kontrola daňového bonusu, ročné 
zúčtovania danie, ročné zúčtovanie zdravotného poistenia, agenda odvodových povinností 
a ďalšie úlohy. Na uvedenom úseku dochádza k neúmernej preťaženosti a k plneniu úloh 
mimo pracovnej doby, nehovoriac o špecifikách, ktoré je nevyhnutné v tejto oblasti vylepšiť. 
Zo súčasného obsadenia a pracovného vyťaženia zamestnancov nie je možné riešiť situáciu 
prerozdelením pracovných úloh. V prípade pracovnej neschopnosti zamestnankyne nie je 
zabezpečená jej adekvátna zastupiteľnosť, nielen na odbore školstva, ale ani v rámci celého 
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MsÚ. Z toho dôvodu je predložený návrh na vytvorenie 1 pracovného miesta  v odbore 
školstva , oddelení správy a ekonomiky – referent pre personalistiku a mzdy  s účinnosťou od 
01. 02. 2009. 
 MsZ uznesením č. 23/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo rozšírenie 
organizačnej štruktúry MsÚ o jedno vytvorené pracovné miesto v odbore školstva. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
 

Ďalej Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, konštatoval, že v zmysle 
platného VZN mesta Prievidza č.67/2003, ktorým sa upravujú podmienky poskytovania 
opatrovateľskej služby mesto Prievidza zabezpečuje rozvoz obedov z DD J. Okáľa pre 
občanov mesta Prievidza, ktorí spĺňajú podmienky poskytovania opatrovateľskej služby 
a o túto službu si požiadali. Od roku 2003 túto činnosť zabezpečuje a organizačne riadi 
odbor starostlivosti o občana MsÚ. Jedným z nevyhnutne životných úkonov, ktoré je v rámci 
opatrovateľskej služby občanom poskytované je aj zabezpečenie rozvozu a donáška 
obedov. V súčasnosti rozvoz vykonáva určený zamestnanec odboru starostlivosti o občana, 
ktorý je od 01. 04. 2003 zamestnaný ako referent opatrovateľskej služby na kratší pracovný 
čas – 20 hodín týždenne, pričom nevykonáva pracovné činnosti referenta opatrovateľskej 
služby, ale pracovné činnosti vodiča služobného vozidla OMV Peugeot Partner. Z dôvodu 
zosúladenia skutočne vykonávaných pracovných činností v rámci platnej organizačnej 
štruktúry MsÚ v Prievidzi sa predkladá návrh na vytvorenie 1 pracovného miesta – vodič 
služobného motorového vozidla, organizačne začleneného do odboru vnútornej správy, a 
s tým, že zamestnanec bude denne 4 hodiny zabezpečovať rozvoz obedov pre občanov 
mesta v súčinnosti s odborom starostlivosti o občana a zvyšok pracovného času do 
ustanoveného týždenného pracovného času 37,5 hodín bude vykonávať pracovné činnosti 
vodiča služobného motorového vozidla pre potreby MsÚ. 
 MsZ uznesením č. 24/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo rozšírenie 
organizačnej štruktúry o jedno vytvorené pracovné miesto v odbore vnútornej správy. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
Bod č. 3 -  Žiadosť Miloša Ertla – Medovnikárstvo  o obnovenie zmluvy  

na predaj medovníkov  na Námestí slobody v Prievidzi 
 Ing. Ľudmila Richterová, vedúca odboru daní, poplatkov, obchodu a služieb, 
informovala o žiadosti Miloša Ertla o celoročný predaj Ertlovských medovníkových výrobkov 
a polotovarov na Námestí slobody v Prievidzi v stánku mesta Prievidza v roku 2009. 
 MsZ uznesením č. 25/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo žiadosť Miloša 
Ertla. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Bod č. 4 -  Návrh Doplnku č. 4 k Poriadku odmeňovania zamestnancov  
mesta Prievidza 

JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, uviedol, že v doteraz platnom poriadku 
odmeňovania boli hodnostné odmeny príslušníkov MsP v Prievidzi zaokrúhľované podľa 
legislatívy platnej v roku 2008. S účinnosťou od 01. 01. 2009 vstúpil do platnosti zákon č. 
474/08, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 553/2003 Z. z. o odmeňovaní niektorých 
zamestnancov pri výkone vo verejnom záujme. Na základe tohto zákona je potrebné prijať 
doplnok k Poriadku odmeňovania zamestnancov mesta Prievidza, aby sa hodnostné odmeny 
príslušníkov MsP zaokrúhľovali v súlade so spomínaným zákonom a to na ,,50 eurocentov 
nahor“.  
 MsZ uznesením č. 26/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo Doplnok č. 4 
k Poriadku odmeňovania zamestnancov MsÚ. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
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Bod č. 5 -  Zásady podpory športu, telovýchovy a turistiky v meste Prievidza  
pre rok 2009 

 Jozef Krško, poslanec MsZ, informoval o Zásadách podpory športu, telovýchovy 
a turistiky v meste Prievidza. Ďalej uviedol, že Mestská rada v Prievidzi v roku 2005 schválila 
uznesením číslo 527/2005 základný dokument „Zásady podpory športu, telovýchovy 
a turistiky v meste Prievidza“, ktoré riešia koncepčný zámer mesta pri podpore a spolupráci 
činnosti športu, telovýchovy a turistiky v meste. Na základe záverov a analýzy účinnosti 
všeobecných zásad ako aj zásad z rokov 2006 -  2008 a Strategického plánu podpory 
a ďalšieho rozvoja športu, telovýchovy a turistiky v meste Prievidza do roku 2011 komisia 
športu pri Mestskom zastupiteľstve v Prievidzi stanovuje Zásady podpory športu, telovýchovy 
a turistiky v meste Prievidza pre rok 2009. Zásady podpory športu, telovýchovy a turistiky 
v meste Prievidza pre rok 2009 stanovujú úlohy strategického plánu pre rok 2009 a 
podmienky finančnej podpory pre rok 2009. 
Následne Jozef Krško, poslanec MsZ, informoval o úlohách strategického plánu pre rok 
2009. 
 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a odporučila, aby v časti 
II., bod 7 bola sadzba pre transparentnosť využívania finančných prostriedkov z rozpočtu 
mesta pre športové, telovýchovné a turistické združenia  určená na 5 tis. € a viac.. 
 MsZ uznesením č. 27/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo zásady podpory 
športu, telovýchovy a turistiky v meste Prievidza. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
   

Bod č. 6 -  Návrh na delegovanie dvoch členov Mestskej školskej rady  
z radov poslancov MsZ 

  Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o potrebe delegovanie dvoch 
zástupcov mesta do Mestskej školskej rady, poslancov MsZ a to Ing. Milana Dérera a Ing. 
Mgr. Jozefa Kobelu za zriaďovateľa. 
 MsZ uznesením č. 28/09, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo delegovanie dvoch 
zástupcov mesta do Mestskej školskej rady. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  

 
 

- k bodu 9 - 
Interpelácie poslancov 

 
  Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa informovala ohľadom riešenia problematiky 
vyhradených parkovacích miest pre ZŤP. V rámci zasadnutia VVO č. 2 bolo po konzultácii 
medzi poslancami odporučené, aby boli tieto žiadosti prerokované tiež v komisii sociálnej, 
zdravotnej a bytovej, aby táto posúdila zdravotný stav záujemcov o vyhradené parkovacie 
miesto. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že je ťažké konkrétne určiť, ktorý občan 
so zdravotným postihnutím potrebuje alebo nepotrebuje vyhradené miesto, je potrebné aby 
poslanci z radov lekárov podávali vyjadrenie k týmto povoleniam. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, dodal, že sa domnieva, že často dochádza k zneužívaniu vyhradených parkovacích 
miest.  

Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, uviedol, že dopravná komisia MsZ sa pri prideľovaní 
vyhradených parkovacích miest riadi lekárskymi správami, ktoré sú prikladané k žiadostiam. 
Do výborov volebných obvodov sa tieto žiadosti predkladajú z dôvodu, že poslanci môžu 
týchto ľudí poznať a tiež môžu odporučiť či mu parkovacie miesto vyhradiť, alebo nie, či sú 
žiadosti opodstatnené. 
Po následnej diskusii medzi poslancami bolo odporučené, aby všetky žiadosti o vyhradené 
parkovacie miesto pre ZŤP boli prerokovávané aj v Komisii sociálnej zdravotnej a bytovej.  
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Michal Dobiáš, poslanec MsZ, požiadal o vyjadrenie Dopravnej komisie k osadeniu 
dopravného značenia ,,zákaz zastavenia“ oproti predajne kebap na Sídlisku Sever, nakoľko 
tam odstavené motorové vozidlá zákazníkov spomínanej predajne spôsobujú dopravné 
kolízie. 

 Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, uviedol, že sa bude musieť uskutočniť obhliadka a na 
základe toho sa to bude riešiť. Tiež dodal, že dopravná komisia plánuje zorganizovať 
stretnutia s VVO, aby ich informovala o novom cestnom zákone. Následne VVO budú na 
Dopravnú komisiu doručovať svoje požiadavky na doriešenie dopravy a premávky.     

 
    

- k bodu 10 - 
Záver 

 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že dňa 15. 12. 2008 v Zlatej sále 
v Bojnickom zámku uskutočnilo vyhodnotenie ankety ,,Senior 2008“. Dodal, že medzi 
ocenenými  seniormi bol aj Prievidzský senior Ing. František Hlaváč, ktorý bol ocenený 
titulom senior roka.  
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, v závere poďakoval všetkým prítomným poslancom 
a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 27. 01. 2009 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
       Mgr. Ľubomír Vida                          Jozef Krško              
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 03. 02. 2009 
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